
SLOVO OBČANŮM

č. 11 – listopad 2018

ročník XXIV

Vážení spoluobčané,
tak jako ve více než 6000 obcích v ČR, 

tak i v naší obci nastalo nové 4leté vo-
lební období. Ihned na začátku chci ještě 
jednou poděkovat i touto formou všem vo-
ličům, kteří se k volebním urnám dosta-
vili. Ti ostatní buď nemohli, nebo nemají 
zájem, kam se obec bude ubírat dále?

Nově zvolené vedení obce, i já udě-
láme maximum pro další rozvoj obce  
a spokojený život občanů. Slibuji proto, 
že se pokusím pokračovat v dosavadním 
úsilí rozvoje České Vsi jako doposud  
a nezklamat občany ani nové nebo sta-
ronové zastupitele. Největší oporou ke 
splnění tohoto náročného slibu je dobré 
zázemí v rodině, dobrá práce kolektivu 
obecního úřadu a zastupitelů. 

A rozhodně je na co navazovat. Vždyť 
jen v této chvíli se dokončuje rekonstruk-
ce domu č.p. 81, který je z 85 % financo-

ván z IROP a náklady jsou téměř 11 mil. 
Kč. Stavba se momentálně dokončuje  
a rozhodně bude ozdobou centra obce. 
Již stačí jen dokončit vnitřní vybavení  
a najít vhodné nájemníky. 

O dost horší je situace na zateplo-
vání panelových domů, kde realizační 
firma neplní termíny dodávek materiá-
lu a stavebních prací. Podobná situace 
je i s revitalizací zeleně mezi kostelem 
a Veterán muzeem. Zde se termín prav-
děpodobně stihne, ale s průběhem prací 
nejsme spokojeni a dílo nebude pře-
vzato, dokud nebude splněno vše podle 
projektu.

Naopak velká spokojenost je s prů-
během stavebních prací ve škole. Zde je 
stavba i dopředu vůči harmonogramu.

Nyní ale začíná adventní období 
a blíží se čas vánoční. V tomto období 
nás čeká také plno společenských akcí. 
Už je po Českoveském školním bále, ale 
hned 1.12.2018 budou již tradiční Čes-
koveské vánoční trhy a o 14 dní později 
tvořivé dílničky ve škole. I letos se bude 
konat tradiční koncert v Domě s pečo-
vatelskou službou. O všech akcích vás 
v tomto čísle informujeme. Prožijme 
adventní dobu tak, jak se má, jako pří-
pravu na Vánoce. 

Vážení spoluobčané, přeji vám co 
nejméně předvánočního shonu a klid-
nou přípravu na Vánoce.

Petr Mudra

•	 V době vánočních svátků ve dnech 27.12., 28.12. a 31.12.2018 bude pro veřejnost Obecní 
úřad v České Vsi UZAVŘEN.
Upozorňujeme, že veškeré platby a poplatky za rok 2018 v hotovosti musí být uhrazeny nejpoz-
ději do pátku 21.12.2018 do 12.00 hod. 

•	 Také	v	roce	2019	se	budou	vyvážet	popelnice	s	komunálním	odpadem	v	liché	týdny	v	úterý,	kontejnery	s	papírem	
v	liché	týdny	a	kontejnery	s	plasty	v	sudé	týdny.	Kontejnery	na	sklo	dle	potřeby.

•	 V pátek 28.12.2018 proběhne svoz plastového odpadu v pytlích.	Svoz	plastů	v	pytlích	probíhá	poslední	pá-
tek	v	měsíci.	Pytle	nachystejte	ke	svozu	den	předem.	Pytle	si	můžete	zdarma	vyzvednout	na	OÚ	Česká	Ves	po	uhrazení	
poplatku	za	odpad	na	rok	2018.	Pytle	jsou	baleny	do	balíčků	po	12	ks	(1	ks	na	měsíc).	Pokud	budete	potřebovat	během	
roku	více	pytlů,	můžete	si	je	zakoupit	na	OÚ	Česká	Ves	(1	ks	za	5,-	Kč).	Plastový	odpad	však	můžete	dávat	do	jakýchkoliv	
plastových	pytlů	–	nemusí	být	„obecní“.

Když v prosinci mrzne a sněží, úrodný rok nato běží.

INFORMACE Z ÚŘADU
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Z deníku starosty
•	 17.	října	–	proběhla	další	schůzka	k	přípravě	Dne	Řetězárny	a	obce,	a	myslím,	že	se	máme	na	co	těšit
Tentýž	den	se	konalo	jednání	Místní	akční	skupiny	a	také	jednání	v	Šumperku	o	zakoupení	nového	9místného	hasičského
vozidla.

•	 19.	října	–	v	zaplněném	sále	hotelu	Zlatý	Chlum	divadlo	Moravia	Vápenná	z.s.	představilo	muzikál	Limonádový	Joe.

•	 22.	říjen	–	zasedal	výbor	cestovního	ruchu	Olomouc	a	další	jednání	proběhlo	na	krajském	úřadě	v	Olomouci.

•	 24.	říjen	–	proběhl	kontrolní	den	na	stavbách	–	zateplování	panelových	domů	na	ulici	Jánského	a	Holanova.
Tentýž	den	se	konalo	jednání	s	pořizovatelem	územního	plánu	(město	Jeseník)	na	téma	urychlení	dokončení	územního	plánu	
obce.

•	 23.	říjen	–	po	kontrolním	dni	na	stavbách	na	ulici	Jánského	81	a	rozšiřování	kapacity	ZŠ	jsme	se	naposledy	rozloučili	se	
zesnulou	paní	Ševčíkovou.

V	Bělé	pod	Pradědem	se	konalo	slavnostní	otevírání	školního	hřiště.

•	 27.	říjen	–	konal	se	slavnostní	koncert	ke	100.	výročí	vzniku	samostatného	Československého	státu	za	účinkování	Jesenic-
kého	smíšeného	pěveckého	sboru	a	Dechového	orchestru	mladých	ZUŠ	Jeseník.

•	 29.	říjen	–	proběhlo	zasedání	Rady	obce.

•	 31.	října	–	proběhl	jednání	představenstva	společnosti	Vak.
Ves	stejný	den	proběhlo	také	jednání,	na	kterém	se	vyhodnocovaly	karty	Jeseníky	RegionCard	(YEScard)	za	letní	sezónu.

Jednalo	se	také	o	rekonstrukci	našeho	krytého	bazénu.

•	 30.	říjen	–	den	dovolené.

•	 Od 1. listopadu 2018 funguje	v	naší	obci	ve	stávajících	prostorách	pošty	Česká	Ves	nová	pošta Partner. Je	
otevřeno:	PO	a	ST	8.30	–	10.30,	13.00	–17.00	hod.,	ÚT,	ČT	a	PÁ	8.00	–	10.30,	13.00	–	16.30	hod. Telefonní číslo na 
českoveskou poštu Partner je 775 530 943. 

•	 V úterý 27.11.2018 proběhl poslední svoz odpadových nádob s bioodpady v letošním roce. Na	jaře	2019	
bude	opět	zahájen	svoz	nádob	na	bioodpad.	Také	výdej	nádob	na	bioodpad	pro	občany	České	Vsi	bude	možný	až	na	jaře	2019.		
O	všem	budete	včas	informováni	v	Českoveském	zpravodaji.	Přes	zimní	období	je	možné	bioodpad	ukládat	do	sběrného	
dvora	v	areálu	TS	Jeseník,	který	je	pro	občany	České	Vsi	otevřen	každý	čtvrtek	od	9.00	do	17.00	h.

•	 2.	listopadu	–	v	budově	pošty	proběhlo	slavnostní	otevření	pošty	Partner.	Na	úřadě	také	proběhlo	jednání	s	hasiči.
Ve	večerních	hodinách	se	konala	výroční	schůze	Automoto	veterán	klubu

•	 1.	listopadu	–	jednala	správní	rada	MAS	(Místní	akční	skupina),	díky	činnosti	MAS	získáme	95	%	prostředků	na	pořízení	
dvou	aut	pro	hasiče	a	pro	seniory.

Proběhlo	také	jednání	k	projektu	jednání	k	2.	etapě	projektu	Yescyklo.

Od	17	hodin	se	v	hotelu	Zlatý	Chlum	konalo	ustavující	zasedání	Zastupitelstva	obce	Česká	Ves.

•	 3.	listopadu	–	proběhl	za	nepříznivého	počasí	1.	ročník	Českoveského	krosu.

•	 6.	listopadu	–	proběhl	kontrolní	den	na	stavbách	na	ulici	Jánského	81	a	rozšiřování	kapacity	ZŠ.	Řešila	se	také	činnost	naší	
knihovny	v	roce	2019.	Mimo	jiné	se	také	oslovovali	sponzoři	ohledně	darů	na	Českoveský	školní	bál.

•	 8.	listopadu	–	řešila	se	témata	další	spolupráce	se	Státním	okresním	archivem	v	Jeseníku.	Na	úřadě	proběhla	schůzka	ke	
koncepci	Českoveského	zpravodaje	v	roce	2019.

•	 7.	listopadu	–	proběhl	kontrolní	den	na	stavbách	–	zateplování	panelových	domů	na	ulici	Jánského	a	Holanova.

•	 9.	listopadu	–	proběhlo	jednání	ohledně	řešení	stížnosti	občanů.
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Petr Mudra

Usnesení Zastupitelstva obce Česká Ves konaného dne 01.11.2018
I. ZO schvaluje: 
1.		 Návrhovou	komisi	paní	Ivetu	Grešákovou	a	Bc.	Karla	Kuba-

lu.	
2.	 Ověřovatele	zápisu	a	v	případě	tajné	volby	i	volební	komisi	

Ing.	 Jana	Hutyru,	 pana	 Jiřího	 Štětku	 a	 zapisovatele	 paní	
Kateřinu	Čermákovou.	

3.		 Program	ustavujícího	zasedání:
	 1.	 Složení	slibu
	 2.	 Určení	 ověřovatelů	 zápisu	 (dle	 §	 95	 odst.	 1	 zák.		

č.	128/2018	Sb.,	zákon	o	obcích,	v	platném	znění	–	dále	jen	
zákon	o	obcích)	a	zapisovatele	

	 3.	 Schválení	programu
	 4.	 Volba	starosty,	místostarosty	a	členů	rady
	 	 a)	 Určení	počtu	místostarostů
	 	 b)	 Určení,	které	funkce	budou	členové	zastupitelstva	vy-

konávat	jako	dlouhodobě	uvolnění	(dle	§	84	odst.	2	písm.	
k)	zákona	o	obcích)

	 	 c)	 Určení	 způsobu	 volby	 starosty,	 místostarosty	 a	 členů	
rady

	 	 d)	 Volba	starosty
	 	 e)	 Volba	místostarosty
	 	 f)	 Volba	členů	rady
	 5.	Zřízení	finančního	a	kontrolního	výboru
	 	 a)	 Určení	počtu	členů	finančního	a	kontrolního	výboru
	 	 b)	 Volba	předsedy	finančního	výboru
	 	 c)	 Volba	předsedy	kontrolního	výboru
	 	 d)	 Volba	členů	finančního	výboru
	 	 e)	 Volba	členů	kontrolního	výboru
	 6.	Rozhodnutí	o	odměnách	za	výkon	funkcí	neuvolněných	

členů	zastupitelstva	(dle	§	72	zákona	o	obcích)
	 7.	Zřízení	pracovní	skupiny	pro	investiční	rozvoj
	 	 a)	 Určení	počtu	členů	pracovní	skupiny	pro	investiční	roz-

voj
	 	 b)	 Volba	předsedy	pracovní	skupiny	pro	investiční	rozvoj
	 	 c)	 Volba	členů	pracovní	skupiny	pro	investiční	rozvoj
	 8.	Diskuze
4.		 ZO	schvaluje	následující	způsob	hlasování:
	 Zastupitelé	podávají	návrhy	na	kandidáty	starosty,	místosta-

rosty,	členů	rady,	předsedy	výborů,	členy	výborů.	Předsedají-
cí	zasedání	nechá	o	navržených	členech	hlasovat	vždy	v	abe-
cedním	pořadí.	Pokud	získá	kandidát	nadpoloviční	většinu,		
o	dalších	kandidátech	se	již	nehlasuje.

5.	 Zvolení	jednoho	místostarosty	obce.
6.		 V	souladu	s	§	84	odst.	2	písm.	k)	zákona	o	obcích,	že	pro	

výkon	funkce	starosty	obce	a	místostarosty	obce	bude	člen	
zastupitelstva	dlouhodobě	uvolněn.

7.	 Veřejný	způsob	volby	starosty,	místostarosty	a	členů	rady	
postupem	uvedeným	předsedajícím.

II. ZO volí: 
1.		 Starostu	obce	Ing.	Petra	Mudru	(dlouhodobě	uvolněný	pro	

výkon	funkce).
2.		 Místostarostku	 obce	Mgr.	 Alenu	Krčmářovou	 (dlouhodobě	

uvolněná	pro	výkon	funkce).
3.		 Radní	paní	Ivetu	Grešákovou	(neuvolněná	pro	výkon	funk-

ce).	

•	 12.	listopadu	–	opět	se	oslovovali	sponzoři	ohledně	darů	na	Českoveský	školní	bál.

•	 13.	listopadu	–	proběhl	kontrolní	den	na	stavbách	na	ulici	Jánského	81	a	rozšiřování	kapacity	ZŠ.
Odpoledne	proběhlo	1.	zasedání	Rady	obce	v	novém	volebním	období.	

4.		 Radního	Bc.	Karla	Kubalu	(neuvolněný	pro	výkon	funkce).
5.		 Radního	Romana	Michálka	(neuvolněný	pro	výkon	funkce).
6.		 Předsedu	finančního	výboru	Mgr.	Františka	Kudličku.	
7.		 Předsedu	kontrolního	výboru	pana	Jiřího	Štětku.	
8.		 Člena	finančního	výboru	pana	Kamila	Dombeka.		
9.		 Člena	finančního	výboru	Mgr.	Kamila	Hégra,	DiS.
10.		Člena	finančního	výboru	Ing.	Jana	Hutyru.	
11.		Člena	finančního	výboru	paní	Zdeňku	Lasovskou.	
12.		Člena	kontrolního	výboru	pana	Petra	Doška.	
13.		Člena	kontrolního	výboru	Bc.	Petra	Marcinova.	
14.	 Člena	kontrolního	výboru	Ing.	Josefa	Liberdu.	
15.		Předsedu	pracovní	skupiny	pro	investiční	rozvoj	MUDr.	Karla	

Slováčka.	
16.		Členy	 pracovní	 skupiny	 pro	 investiční	 rozvoj:	 pana	 Jiřího	

Černěnka,	pana	Kamila	Dostála,	pana	Miloslava	Guzeje,	Ing.	
Jana	Hutyru,	Mgr.	Lubomíra	Oškeru,	Ing.	Antonína	Straškrá-
bu.

III. ZO zřizuje: 
1.		 Finanční	výbor	a	kontrolní	výbor.	Oba	výbory	budou	pětičlen-

né.
2.		 Pracovní	skupinu	pro	investiční	rozvoj.	Skupina	bude	sed-

mičlenná.

IV. ZO stanovuje: 
1.		 V	 souladu	 s	 §	 72	 zák.	 č.	 128/2000	 Sb.,	 zákon	 o	 obcích		

a	v	souladu	s	Nařízením	vlády	č.	318/2017	Sb.,	svým	neu-
volněným	členům	za	výkon	funkce	měsíční	odměny	v	ná-
sledujících	částkách:

	
	 Člen	Rady	obce	 6	136,-	Kč
	 Předseda	výboru	nebo	komise	 3	068,-	Kč
	 Člen	výboru	nebo	komise	 2	557,-	Kč
	 Člen	Zastupitelstva	obce	bez	dalších	funkcí		 1	534,-	Kč
	
	 Měsíční	odměny	budou	poskytovány	ode	dne	přijetí	tohoto	

usnesení.
	 V	případě	nastoupení	náhradníka	na	uvolněný	mandát	čle-

na	ZO	bude	odměna	poskytována	ode	dne	složení	slibu.	
	 V	případě	budoucích	změn	v	obsazení	 jednotlivých	 funkcí	

bude	 odměna	 poskytována	 ode	 dne	 zvolení	 do	 příslušné	
funkce.
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Nové zastupitelstvo rozhodlo
Ve	 čtvrtek	 1.	 listopadu	 2018	 se	 v	 prostorách	 restaurace	 hotelu	 Zlatý	 Chlum	 konalo	 ustavující	 zasedání	 nově	 zvoleného	

zastupitelstva.	Úvodního	slova	se	ujal	dosavadní	 starosta	Petr	Mudra,	který	přivítal	 všechny	zastupitele,	ale	 také	širokou	ve-
řejnost.	Ta	byla	opravdu	zastoupena	v	hojném	počtu	čítající	přes	40	 lidí.	Po	složení	slibu,	který	složilo	všech	15	zastupitelů,	
se	přistoupilo	k	hlasování,	při	kterých	se	hlavně	rozhodovalo	o	novém	složení	vedení	obce.	Místo	starosty	obhájil	Petr	Mudra		
a	své	místo	obhájila	i	Alena	Krčmářová,	která	tak	nadále	bude	vykonávat	funkci	místostarostky.	O	ostatních	zvolených	funkcích	
informujeme	na	jiném	místě	zpravodaje.	
Nemohla	jsem	samozřejmě	na	zastupitelstvu	chybět	a	jako	jednu	z	inovací	ve	zpravodaji	jsem	se	rozhodla	vám	po	volbách	

naše	zastupitele	vyzpovídat.	Aby	to	bylo	spravedlivé,	dostali	všichni	stejné	otázky.	Jejich	znění	a	následné	odpovědi	jednotlivých	
zastupitelů	si	můžete	nyní	přečíst.

Jaké byly vaše pocity, když byly známy výsledky voleb a vy jste se dozvěděl/a, že budete v příštích 4 letech  
v zastupitelstvu? Co byste vzkázal/a svým voličům, kteří vám dali svůj hlas? Kdybyste měl/a shrnout ve 2-3 vě-
tách čeho byste rád/a vy osobně dosáhl/a v zastupitelstvu a jaký přínos vidíte ve svém zvolení, co byste napsal/a?

Ing. Petr Mudra, starosta	-	Hlavním	pocitem	byl	závazek	splnit	to,	co	bylo	slíbeno	a	z	naší	obce	dělat	stále	lepší	místo	pro	
život.	Svým	voličům	za	velkou	důvěru	děkuji.	Je	to	velká	výzva	k	pokračování	v	práci	pro	obec.	Rád	bych	dokončil	započaté	věci	
a	začal	pracovat	na	nových	projektech,	kterých	není	zrovna	málo.	Prioritou	je	řešení	krytého	bazénu	a	další	investice	do	školství,	
kultury	a	sportu.

Mgr. Alena Krčmářová, místostarostka	-	Byla	jsem	ráda,	že	jsem	byla	zvolena	do	zastupitelstva	a	že	mi	voliči	–	spoluobča-
né	dali	svůj	hlas	a	podpořili	mě,	abych	nadále	pokračovala	ve	své	„práci“.	Chtěla	bych	tímto	všem	poděkovat	hlavně	za	to,	že	jim	
není	lhostejné,	jaká	je	a	bude	naše	obec,	jak	vypadá	a	co	se	u	nás	děje.	Pracuji	v	zastupitelstvu	18	let	a	ve	funkci	místostarostky	
už	16	let	a	samozřejmě	budu	tuto	funkci	vykonávat	v	novém	volebním	období	zodpovědně	a	pro	občany.	Nadále	budeme	společ-
ně	se	zastupiteli	podporovat	mládež,	školství,	seniory	a	pečovatelskou	službu,	sportovní	a	kulturní	činnosti,	rekonstrukci	krytého	
bazénu,	údržbu	obecního	bytového	fondu,	komunikací,	chodníků,	hřbitova	a	starat	se	o	vzhled	obce.	Novým	zastupitelům	přeji,	
aby	se	zapojovali	aktivně	do	všech	akcí,	které	pořádá	nebo	spolupořádá	obec,	aby	viděli	„jak	se	u	nás	žije“.

Bc. Karel Kubala, zástupce ředitele	-	Zažíval	jsem	pocit	osobní	spokojenosti,	ale	zároveň	jsem	si	uvědomoval	zodpověd-
nost	za	práci	pro	obec	a	občany	do	dalšího	období.	Voličům,	kteří	mně	dali	svůj	hlas,	chci	poděkovat	za	důvěru,	cením	si	jejich	
podpory	a	budu	se	snažit	o	ještě	lepší	podmínky	pro	život	v	obci	Česká	Ves,	které	se	dotknou	všech	věkových	skupin,	a	to	od	děti	
až	po	naše	rodiče	a	prarodiče.

Iveta Grešáková, zdravotní sestra	-	Pocity	jsou	velmi	příjemné.	Vzhledem	k	tomu,	že	v	komisích	a	dalších	složkách	obce	
pracuji	již	nějakých	20	let,	tak	mě	velmi	potěšilo,	že	v	této	práci,	kterou	dělám	moc	ráda,	můžu	hlavně	díky	vám	všem,	kteří	jste	
mi	dali	hlasy,	pokračovat	i	v	dalších	letech.	Slibuji,	že	budu	dále	pracovat	pro	příjemné	žití	v	naší	obci	podle	svého	nejlepšího	
vědomí	a	svědomí.	Myslím,	že	život	v	obci	se	nám	pořád	zlepšuje,	bylo	uděláno	hodně	k	jeho	zkvalitnění	a	ještě	mnoho	práce	je	
před	námi.	Budeme	v	tom	nadále	pokračovat.	Ještě	jednou	velké	díky	vám	všem.

Roman Michálek, ředitel bazénu - Výsledky	voleb	mě	příjemně	překvapily,	obhájit	7	zastupitelů	je	velký	závazek.	Sám	
osobně	jsem	velmi	rád,	že	mohu	navázat	na	svou	práci	i	v	dalším	volebním	období.	Za	všechny	hlasy	moc	děkuji.	Pro	mne	je	to	
velký	závazek,	protože	s	tolika	hlasy	jsem	nepočítal	ani	ve	snu.	Jde	vidět,	že	lidé	mají	ve	mě	důvěru	a	já	se	pokusím	je	nezklamat.	
Doufám,	že	se	nám	podaří	zrekonstruovat	krytý	bazén	a	další	jiné	projekty,	jako	například	vyřešit	parkoviště	u	základní	školy		
a	u	mateřské	školy	na	Jesenické	ulici.	A	můj	přínos?	To	musí	odpovědět	ostatní.

MUDr. Karel Slováček, lékař	-	Byl	jsem	mile	překvapen,	že	naše	sdružení	není	až	tak	okoukané	a	že	občané	České	Vsi	
vidí	změny	v	obci	k	lepšímu.	Voličům	mohu	vzkázat,	že	pokud	budu	zdravý,	budu	stále	stejně	pracovitý.	Osobně	bych	velmi	rád	
dotáhnul	investiční	peníze	do	České	Vsi	(rekonstrukce	bazénu,	obnova	hřiště	za	školou…).

Jiří Černěnko, kriminalistický technik	-	Výsledky	voleb	pro	mě	byly	úlevou,	protože	se	objevily	snahy	o	nabourání	sou-
časného	stavu.	Účast	v	zastupitelstvu	mě	překvapila,	protože	 jsem	nečekal,	že	z	naší	kandidátky	by	se	dostalo	7	 lidí.	Děkuji	
voličům	za	projevenou	důvěru	a	 za	 to,	 že	k	volbám	přišli.	 Jsem	rád,	 že	 jim	není	dění	v	obci	 lhostejné.	Rád	bych	se	přičinil		
k	rekonstrukci	bazénu,	také	aby	obec	pokračovala	v	takových	kladných	výsledcích	a	také,	aby	kulturní	a	společenský	život	nadále	
běžel	jako	v	současné	době.

Jiří Štětka, spolumajitel firmy	-	Pocity	po	výsledcích	byly	vřelé	a	hlasité,	a	to	společně	s	kolegy	„NAŠE	OBEC“.	Všem	vo-
ličům	bych	chtěl	touto	cestou	poděkovat	a	budu	se	snažit	je	v	celém	volebním	období	nezklamat.	V	zastupitelstvu	budu	nadále	
jako	v	minulém	období	svědomitě	zastávat	funkci	zastupitele	a	nově	i	předsedy	kontrolního	výboru.

Mgr. František Kudlička, policejní komisař	-	Byl	jsem	rád	za	zvolení,	bohužel	některé	dohody,	které	před	volbami	byly,	
se	nedodržely.	Což	mne	mrzí.	Budu	se	snažit	pracovat	po	celé	4	roky	naplno,	co	mi	volný	čas	dovolí.	Dělám	to	pro	obec	a	pro	lidi.	
Svým	voličům	děkuji	za	hlasy	a	za	důvěru,	kterou	se	pokusím	nezklamat.

Bc. Petr Marcinov, policejní komisař	-	Byl	jsem	rád,	že	jsem	byl	zvolen	zastupitelem	obce	a	budu	se	snažit,	abych	své	
voliče	nezklamal.	Jim	především	patří	mé	velké	díky.	Doufám,	že	můj	přínos	v	zastupitelstvu	bude	jen	pozitivní.	Určitě	to	budu	
chtít	dokázat	svou	prací.	
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Pečovatelská služba je tu pro vás, naším úkolem je vaše spokojenost a služba 
podle vašich přání a potřeb
O	jejím	poslání	a	rozsahu	poskytovaných	služeb	vás	budeme	podrobněji	informovat	3x	ročně.	Jinak	nás	najdete	na	

webových	stránkách	obce	a	ve	vitrínce	u	Obecního	úřadu	Česká	Ves.
Adresa:	Dana	Vaiglová,	vedoucí	DPS	Česká	Ves,	Jánského	76,	790	81	Česká	Ves,	tel.:	584	428	403	–	kl.	20,	mobil:	

605	920	180

Kamil Dostál, strážník Městské policie Jeseník	 -	 Byl	 jsem	 velice	 překvapen,	 ale	 zároveň	 potěšen	 počtem	 hlasů		
a	důvěrou	voličů.	Těm	bych	chtěl	vzkázat,	že	je	nechci	zklamat	a	že	se	budu	aktivně	podílet	na	dalším	rozvoji	naší	obce.	Jako	
zastupitel	 jsem	nováček,	tak	se	nechci	 ihned	pouštět	do	nějakých	velkých	cílů	a	záměrů,	ale	určitě	chci	být	aktivním	členem	
zastupitelstva	a	pracovní	skupiny	pro	investiční	rozvoj	a	nadále	tak	pokračovat	ve	svých	aktivitách	pro	obec.	Děkuji	ještě	jednou	
všem	za	důvěru.

Ing. Antonín Straškrába, podnikatel 	 -	 Beru	 zvolení	 jako	 velký	 závazek	 vůči	 voličům.	 Vážím	 si	 toho,	 že	 jsem	dostal	
jejich	důvěru.	Rád	bych	jim	všem	vzkázal,	že	se	na	mne	mohou	obracet	s	problémy,	dotazy	a	že	se	budu	snažit	jim	pomoci.	
Rád	bych	dosáhl	toho,	že	se	v	zastupitelstvu	bude	více	diskutovat	o	problémech	a	že	se	k	tomuto	bude	zvát	široká	odborná	
	i	laická	veřejnost.

Ing. Jan Hutyra, podnikatel	-	Byly	ve	mně	pocity	zodpovědnosti	vůči	voličům,	kteří	mě	podpořili,	a	doufám,	že	je	nezklamu.	
Pokud	by	měli	pocit,	že	se	jejich	problémům	na	obci	nevěnují	s	náležitou	pozorností,	můžou	se	na	mě	obrátit.	Svůj	úkol	vidím		
v	tom,	že	bych	rád	přispěl	k	úspěšnému	dokončení	rekonstrukce	krytého	bazénu.

Miloslav Guzej, řidič	-	Pocity	jsem	měl	dobré.	Jsem	rád,	že	mi	dali	voliči	hlasy	a	budu	v	zastupitelstvu	pomáhat	zvelebovat	
naši	obec.	Budu	se	snažit	aktivně	pomáhat	všem	lidem	v	obci.

Mgr. Monika Novotná, psycholožka	-	Můj	pocit?	Jedno	velké	překvapení.	Svým	voličům	bych	chtěla	poděkovat	za	důvěru.	
A	čeho	bych	chtěla	dosáhnout?	Nejdřív	se	musím	jako	nováček	zorientovat	a	pak	bych	chtěla	přispět	svými	zkušenostmi	v	oblasti	
zdravotní	a	sociální.

Alice Žáková

SDH Česká Ves pro občany – sběr starého elektrozařízení
Sběrné	místo	elektrozařízení:	u staré hasičské zbrojnice v České Vsi. 

Kdy: v sobotu 1. prosince 2018 od 9.00 do 10.00 hod.
Jedná se poslední sběr v letošním roce, další proběhne na konci ledna 2019.

Kdo	 z	 občanů	 nemá	 možnost	 tento	 elektroodpad	 dopravit	 ke	 zbrojnici,	 může	 si	 domluvit	 odvoz	 před	 daným	 termínem		
u pana LIBORA PASEKY na	telefonním	čísle	773 504 712. Při objednání nahlaste jméno, adresu a telefonní číslo. 
Tento	elektroodpad	vám	bude	poté	odvezen.

Co podléhá sběru: ledničky,	mrazničky,	pračky,	myčky,	sporáky,	žehličky,	vysavače,	vrtačky,	brusky,	televize,	počítače,	moni-
tory,	DVD	přehrávače,	videorekordéry,	rádia,	mobily,	apod.
Do elektroodpadu nepatří: žárovky,	zářivky,	bojlery,	hrací	automaty,	cartridge	(barvy	do	tiskárny),	pouliční	osvětlení.

Všechno elektrozařízení ke zpětnému odběru musí být kompletní, tzn. v nedemontovaném stavu!

Mladí hasiči
 V sobotu 20. října 2018	se	v	České Vsi	opět	konala	soutěž	mladých	hasičů	v	disciplíně	štafeta	60	m	(jednotlivci).	Tato	
disciplína	je	součástí	hry	Plamen.	Soutěžící	závodí	sami	za	sebe	v	kategoriích	mladší	dívky,	kluci	a	starší	dívky,	kluci.	Za	náš	
kolektiv	SDH	Česká	Ves	se	zúčastnili	tito	žáci:	
Kategorie	mladší	dívky	–	Eliška	Podešvová	1. místo	s	časem	20,28	s	a	Lucie	Brejzová	3. místo	s	časem	23,16	s	z	22	dívek.	
Kategorie	starší	dívky	–	Tereza	Smékalová	1. místo	s	časem	13,68	s,	Barbora	Staňková	2. místo	s	časem	14,92	s	a	Nela	
Trlicová	15. místo	s	časem	21,44	s	z	24	dívek.	Kategorie	mladší	kluci	–	Erik	Skypala	1. místo	s	časem	19,03	s,	Petr	Bocek	
2. místo	s	časem	20,12	s	a	Josef	Třaskalík	6. místo	s	časem	23,18	s	z	35	kluků.	Kategorie	starší	kluci	–	Jakub	Lašák	2. místo	
s	časem	16,15	s	z	28	kluků.
		 Podzimní	část	našich	soutěží	je	ukončena,	ale	nezoufejte.	Zahálet	nebudeme	a	na	jarní	sezónu	se	budeme	pečlivě	připra-
vovat	a	těšit	se	na	vaší	přízeň	a	podporu.	Všem	moc	děkujeme	a	těšíme	se.	Mladí	hasiči	a	vedoucí	SDH	Česká	Ves.

Renata Baďurová – vedoucí MH
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5. ročník Českoveského školního bálu zahájil plesovou sezónu
„Vyprodáno“,	hlásili	pořadatelé	pár	dní	po	uvedení	vstupenek	do	prodeje.	Takový	

zájem	byl	nejlepším	impulsem	pro	všechny,	kteří	se	za	školu,	obec	a	místní	organiza-
ce	na	jeho	přípravě	podíleli.	Tradiční	akce	mají	své	pevné	místo	v	kalendáři,	Česko-
veský	školní	bál	má	za	svého	patrona	Svatého	Martina	a	koná	se	tedy	první	sobotu	
po	11.	listopadu.

Příprava	bálu	začíná	však	dlouho	dopředu	výběrem	kapel,	návrhy	propagačních	
materiálů,	oslovováním	sponzorů.	Žáci	vyrábějí	výzdobu	sálu,	deváťáci	usilovně	tré-
nují	taneční	vystoupení,	každý	z	pedagogických	pracovníků	přispěje	svým	dílem.	Den	
před	akcí	se	zdobí	sál,	ladí	aparatura	a	odpolední	sobota	v	kuchyni	ve	školní	jídelně	
připomíná	úvodní	scénu	z	pohádky	Tři	oříšky	pro	Popelku	–	velké	přípravy	v	očeká-
vání	příjezdu	královské	družiny.	I	my	jsme	chtěli	být	prezicně	připraveni	na	příchod	
početné	 „rodičovské	 družiny“	 a	 dalších	 hostů,	 pohostit	 a	 pobavit	 všechny	 dobrou	
zábavou.	

Osobní	 přivítání	 svěžím	 Svatovavřineckým	 Svatomartinským	 vínem	 bylo	 milou	
úvodní	povinností	paní	ředitelky	a	pana	starosty	a	vytvářelo	milou	společenskou	nála-
du.	Úvodní	kroky	na	tanečním	parketě	patřily	žákům	9.	ročníků.	Předvedli	společen-
ský	waltz,	valčík	i	temperamentní	jive	a	mambo.	Smekáme	před	nimi	i	jejich	taneční	
trenérkou	paní	Petrou	Vedrovou,	jak	se	jim	podařilo	v	krátkém	čase	a	mezi	všemi	
školními	povinnostmi	toto	zvládnout.	Děkujeme!

Hlavní	díl	 zábavy	pak	odstartovaly	Varmužova	cimbálová	muzika	z	Hodonínska	
a	hudební	skupina	Rafael	Music	Band	z	Těrlicka.	Doporučení	výběru	účinkujících	od	
nestora	jesenické	kultury	Františka	Surmíka	bylo	trefou	do	černého.	Posuďte	sami	
kvalitu	muzikantů.	Rodinná	cimbálovka	primáše	Pavla	Varmuži	byla	založena	v	roce	
1964	(stejně	jako	naše	škola),	zúčastňuje	se	mezinárodních	festivalů	v	Evropě	i	Ame-
rice	a	je	označována	jako	„Klabzubova	jedenáctka	Slovácka“.	Svými	zvučnými	hlasy	
rozezpívali	všechny	přítomné.	Tito	skvělí	muzikanti	se	zapsali	do	našich	srdcí	a	vě-
říme,	že	jsme	se	s	nimi	nepotkali	naposledy.	Také	rodinný	klan	Rafael	Music	Band	
předvedl	kvalitní	repertoár	skladeb	všech	žánrů	v	rytmu	country,	tanečních	melodií	
od	60	let	až	po	moderní	a	lidové	písně.	Čas	do	půlnoci	tak	uběhl	velmi	rychle	a	díky	
štědrosti	a	podpory	našich	sponzorů	zažili	mnozí	listopadového	„Ježíška“	při	losování	
cen	ve	Hře	o	štěstí.	

Celý	bál	se	skládal	z	mnoha	střípků,	které	perfektně	do	sebe	zapadly	a	zasloužily	
se	o	dobrý	pocit,	že	se	nám	5.	ročník	Českoveského	školního	bálu	vydařil.	Tímto	dílem	byli	číšníci	za	barem,	zvukař	Tomáš	Činča-
la,	Českoveské	ženy	i	dobrovolní	hasiči,	jejichž	pracovní	doba	byla	opravdu	dlouhá	a	v	neposlední	řadě	všichni,	kteří	jste	dobrou	
náladou	i	tancem	přispěli	k	tomu,	že	společenský	život	v	obci	žije!	

Chcete-li	si	připomenout	vaše	některé	taneční	kreace	nebo	momentky	z	bálu,	navštivte	facebookové	stránky	školy.	

Mgr. Leona Steigerová, ZŠ Česká Ves

KA2 projekt spolupráce ENJOYABLE MATHS v ZŠ ČeskáVes (1. část) 
Setkání	kultur,	zábavná	a	hravá	matematika	a	příklady	dobré	praxe	zúčastněných	

škol.	To	vše	by	velmi	stručně	popsalo	projekt	spolupráce,	do	kterého	se	od	října	2018	
zapojila	Základní	škola	Česká	Ves,	okres	Jeseník.	

Co	je	to	projekt	spolupráce	KA2?	Projekt,	v	němž	školy	z	různých	zemí	spolupra-
cují	na	inovacích	a	na	výměně	osvědčených	postupů,	a	tím	podporují	mezinárodní	
spolupráci	v	oblasti	vzdělávání.	KA2	umožňuje	zapojit	se	do	různých	typů	projektů.	
V	našem	případě	se	 jedná	o	 strategické	partnerství,	 které	 se	 zaměřuje	na	 sdílení		
a	výměnu	zkušeností	mezi	organizacemi	v	oblasti	vzdělávání,	na	přenos	a	realizaci	
inovativních	postupů	na	organizační,	místní,	regionální,	národní	nebo	evropské	úrov-
ni.	Žáci	a	učitelé	čtyř	zemí	(Islandu,	Sicílie,	Španělska	a	České	republiky)	se	mohou	
těšit	na	práci	v	mezinárodních	týmech	–	nejprve	ve	světě	virtuálním	a	následně	i	tváří	
v	tvář	v	průběhu	jednotlivých	mobilit.	

Koordinátorem	 celého	 projektu	 je	 naše	 základní	 škola.	Místem	 prvního	 setká-
ní	 se	v	polovině	 	 října	stala	na	čtyři	dny	Praha,	hlavní	město	pořadatelské	země.	
Zúčastnilo	 se	 ho	 devět	 učitelů	 z	 výše	 jmenovaných	 čtyř	 zemí.	 Pro	 první	 společ-
nou	 schůzku	 byl	 pro	 mezinárodní	 kolegy	 zajištěn	 pestrý	 pracovní	 i	 kulturní	 pro-
gram.	 Navštívili	 jsme	 otevřené	 hodiny	matematiky	 na	 dvou	 základních	 pražských	
školách.	 V	matematickém	 centru	Hejného	matematiky	H-matu	 jsme	diskutovali	 o	
metodice	matematiky	s	autorkou	učebnic	a	přednášející	na	Pedagogické	fakultě	UK		
Ph.D.	Janou	Slezákovou.	Pracovali	jsme	na	matematických	úlohách	a	se	zajímavými	
pomůckami	během	společných	workshopů	a	také	jsme	zhlédli	spoustu	zajímavých		
a	 poutavých	prezentací	 v	 podání	 učitelů	 ze	 zahraničních	 škol.	 Provedli	 jsme	naše	
hosty	po	významných	pražských	památkách	a	seznámili	jsme	je	tak	alespoň	letmo		
s	naším	kulturním	dědictvím.	Během	našeho	čtyřdenního	meetingu	jsme	také	prodis-
kutovali	vše	potřebné	k	další	zdárné	organizaci	projektu.

 

Pokračování tohoto článku zveřejníme v dalším čísle Českoveského zpravodaje.
Mgr. Pavla Mudrová
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Informace z knihovny
Naše	obecní	knihovna	objednala	v	měsíci	listopadu	dalších	100	nových	knížek.	Čtenáři	se	tak	mají	jistě	opět	na	co	těšit.	

Chtěli	bychom	vás	také	informovat,	že	u	nás	existuje	tzv.	výměnný	fond,	kdy	spolupracujeme	s	jesenickou	knihovnou.	Proto	
pokud	máte	zájem	o	knížku,	která	není	v	naší	knihovně,	není	problém	tuto	knížku	zajistit	a	při	vaší	další	návštěvě	ji	mít	pro	
vás	připravenou.	

Zároveň	vám	čtenářům	oznamujeme,	že	máte	možnost	na	e-mailovou	adresu	knihovny	zasílat	vaše	připomínky	a	náměty,	
co	by	se	mělo	ještě	změnit	nebo	co	byste	si	v	knihovně	přáli	(např.	konání	besed	aj.).	

E-mailová	adresa	je: knihovna@cves.cz. 
Děkujeme	a	těšíme	se	na	vaši	návštěvu.	

Žádáme čtenáře, kteří mají delší dobu vypůjčené knížky, aby je co nejdříve vrátili!

Otevírací doba knihovny v době vánočních svátků:

Čtvrtek  20.12.2018 9.00 h – 11.30 h  14.00 h – 16.30 h
Pondělí 24.12.2018 zavřeno
Čtvrtek  27.12.2018  14.00 h – 16.30 h
Pondělí  31.12.2018 zavřeno
Čtvrtek  3.1.2019 9.00 h – 11.30 h  14.00 h – 16.30 h

Silvie Królová – knihovnice

Cvičný požární poplach a uspávání lesních skřítků 
Koncem	října	proběhl	v	naší	barevné	školce	po	domluvě	s	českoveskými	dob-

rovolnými	hasiči	 (panem	Doškem)	cvičný	požární	poplach.	Moc	 jim	děkujeme	za	
ochotu	 a	 vstřícnost.	 Pro	 děti	 to	 bylo	 velké	 překvapení.	 Po	 rychlé	 „evakuaci“	 ze	
školky	pod	dohledem	hasičů	si	mohly	děti	prohlédnout	vybavení	výjezdového	auta.	

Začátkem	listopadu	proběhla	první	odpolední	akce,	kterou	organizoval	společně		
s	učitelkami	výbor	rodičů.	Po	několika	letech	došlo	ke	změně	a	místo	akce	Zamykání	
lesa	se	konala	akce	Uspávání	lesních	skřítků.	Ve	čtvrtek	8.	listopadu	2018	jsme	si	
po	probuzení	všichni	oddechli,	protože	bylo	jasné,	že	nám	bude	počasí	přát,	a	tak	
se	po	15	hodině	začali	do	školky	sjíždět	rodiče,	prarodiče	a	sourozenci	našich	dětí.	
Do	lesa	si	každé	dítko	neslo	vlastnoručně	vyrobeného	skřítka	z	přírodnin,	kterého	si	
vyrobilo	doma	s	rodiči.	V	lese	na	děti	čekalo	velké	překvapení	v	podobě	tajemného	
Pána	lesa,	který	si	s	dětmi	popovídal	o	lese,	stromech	a	lesních	zvířátkách.	Děti	mu	
ukázaly	své	skřítky,	které	potom	společně	se	svými	rodiči	uložily	v	lese	k	odpočinku.	
Ukončení	akce	proběhlo	u	občerstvení	jak	pro	malé	tak	dospělé	účastníky. Za MŠ Holanova Lenka Závorová

Českoveská výstava ovoce spojená s koštem ovoce 
Dne	21.	října	2018	již	při	vstupu	do	budovy	muzea	nad	prodejnou	Jednoty,	nás	

uvítala	příjemná	vůně	vystavovaného	ovoce,	která	se	 linula	z	klubovny,	kde	toto	
ovoce	bylo	vystaveno.	Na	dvou	řadách	stolů	se	nacházelo	nejen	ovoce,	ale	i	další	
výpěstky	zahrádkářů.	Příjemně	nás	překvapilo	množství	vystavovaných	jablek,	cel-
kem	94	vzorků.	Dále	byly	vystaveny:	hrušky,	ořechy,	hrozny,	cukety,	hokaido,	pa-
priky,	rajčata,	mochyně,	okurek.	V	hodnocení	koštu	ovoce	nejvíce	chutnalo	jablko	
odrůdy:	1.	Bohemia,	2.	Rubín,	3.	Orion,	4.	Šampion,	5.	Admiral.	Hruška	odrůdy:	

	 1.	Dicolor,	2.	Blanka.	
Velké	 poděkování	 patří	 panu	 Kohutovi,	 který	 po	 celou	 dobu	 výstavy	 určoval	

odrůdy	 přineseného	 ovoce.	 Také	 poradil,	 kdy	 a	 čím	 stříkat	 ovocné	 stromy	 proti	
škůdcům	a	nemocem.	Poděkování	patří	rovněž	Jaroslavu	Stiborkovi	a	Janu	Kaděrovi	za	pomoc	při	přípravě	výstavy.	Spolku	pro	
Českou	Ves,	který	nám	umožnil	tuto	výstavu	instalovat	v	klubovně	muzea	naší	obce.	Všichni	návštěvníci	hodnotili	velmi	kladně	
tuto	výstavu	a	odcházeli	spokojeni.	Jako	sadaři	si	myslíme,	že	to	byl	účel	této	výstavy,	kterou	navštívilo	v	průběhu	krátkého	
odpoledne	54	občanů,	a	děkujeme	všem,	kteří	přispěli	svými	výpěstky	do	této	výstavy.	Fotografie	z	výstavy	najdete	na	face-
bookových	stránkách	Spolek	pro	Českou	Ves.

Marta a Miroslav Jatiovi

Rehabilitační cvičení žen
Cvičení s podložkami vede fyzioterapeutka Zdeňka Riegelová

každý čtvrtek od 15. hodin v klubovně muzea naší obce. 

Zve Spolek pro Českou Ves.

První rehabilitační cvičení pod vedením Zdeňky Riegelové proběhlo ve čtvrtek 8.11.2018. 
Více fotografií najdete na facebookových stránkách Spolek pro Českou Ves.
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Českoveský kros nezhatilo ani sychravé počasí 
Kategorii mužů ovládli zástupci Fenixu Jeseník. Ženy rychlejší než loni. Více 
dětských kategorií a cen. 
Podzim	bývá	na	Jesenicku	nádherný.	Zatímco	zbytek	republiky	trápí	mlha	a	inverze,	

tady	je	většina	dnů	slunečných.	Ale	i	výjimka	občas	potvrzuje	pravidlo	a	letos	připadla	
zrovna	na	den,	kdy	se	běžel	první	ročník	Českoveského	krosu.	
„Po	loňském	nultém	ročníku	jsme	sice	očekávali	větší	účast	závodníků,	ale	počasí	

nám	nepřálo.	Nakonec	odstartovalo	79	běžkyň	a	běžců,	což	za	daných	podmínek	pova-
žujeme	za	velký	úspěch,“	říká	Jan	Kárník,	který	spolu	s	obcí	Česká	Ves	stál	za	zrodem		
a	 organizací	 závodu.	 Letošní	 ročník	měl	 dvě	 novinky.	 Tou	 první	 bylo,	 že	 závodníci	
dostali	čipy	a	jejich	výsledky	zaznamenávala	oficiální	časomíra	zakoupená	mikroregi-

onem	Jesenicko.	„Jejím	provozovatelem	bude	FENIX	SKI	TEAM	Jeseník	a	sloužit	v	případě	potřeby	může	i	dalším	zájemcům,“	
vysvětluje	starosta	České	Vsi	Petr	Mudra.	Druhou	novinkou	byl	větší	počet	dětských	a	mládežnických	kategorií,	přinášejících	do	
závodu	nejen	více	spravedlnosti,	ale	i	hodnotných	cen	pro	vítěze.	
Závodilo	se	na	tradičních	tratích,	a	třebaže	jejich	povrch	byl	letos	podmáčený	a	pro	běžce	mnohem	náročnější,	zvládly	první	

čtyři	ženy	pokořit	traťový	rekord	z	nultého	ročníku.	Téměř	devítikilometrový	okruh	s	převýšením	281	metrů	uběhla	nejrychleji	
Eliška	Lapčíková	z	TJ	Sokol	Unhošť	v	čase	46:01.	Kategorii	mužů	letos	ovládli	borci	z	FENIX	SKI	TEAMU	a	o	vítězi	se	rozhodo-
valo	až	v	cílové	rovince,	kde	nejvíce	sil	zbylo	Milanu	Smatanovi,	který	zvítězil	v	čase	36:32.	
„Chtěl	bych	poděkovat	všem,	kteří	nám	pomohli	–	sponzorům,	partnerům,	kamarádům,	členům	technické	čety	České	Vsi		

i	dobrovolníkům	na	trati	za	krásný	závod	a	doufám,	že	se	příští	rok	na	začátku	listopadu	sejdeme	na	startu	Českoveského	krosu	
za	lepšího	počasí,“	dodal	na	závěr	Jan	Kárník.	
Výsledky	hlavních	kategorií:	Muži:	1.	Milan	Smatana,	2.	Petr	Kubíček,	3.	Marek	Žák	(všichni		FENIX	SKI	TEAM	Jeseník).	

Ženy:	1.	Eliška	Lapčíková	(TJ	Sokol	Unhošť),	2.	Hana	Kolínková	(AK	Perná),	3.	Marion	Žalčíková	(	FENIX	SKI	TEAM	Jeseník).

Pavel Macháček

Česká Ves – líheň florbalových talentů 
 Florbalisté Švédska a Finska třeste se!
Základní	škola	Česká	Ves	realizuje	od	1.	května	2018	mikroprojekt	v	rámci	Euroregionu	Praděd	pod	názvem	Florbal	hrou,	

hrajeme	napříč	Evropou.	Polskými	partnery	 jsou	UKS	Trolik	Opole	a	Szkola	podstawowa	Domecko	z	Gminy	Komprachcice.	
Manažerkou	českého	předkladatele	je	ředitelka	Základní	školy	Česká	Ves	Mgr.	Milada	Podolská.	Obsahem	projektu	jsou	pravi-
delné	florbalové	tréninky	dětí	od	5	do	13	let,	7	vzájemných	turnajů	ve	třech	věkových	kategoriích	5–7	let,	8–10	let,	11–13	let.	
Součástí	projektu	je	také	poznávání	Slezska	na	obou	stranách	hranice	formou	společných	výletů	a	návštěv	zajímavostí	s	cílem	
rozšířit	znalosti	o	sousední	zemi.	Tréninky	českých	dětí	vedou	Mgr.	Josef	Zbýňovec	a	Mgr.	Pavel	Pytela.	
V	sobotu	20.	října	2018	se	konal	první	turnaj	v	krásné	sportovní	hale	v	Opole,	což	byla	pro	děti	první	zahraniční	sportovní	

zkušenost.	V	každé	kategorii	hrála	tři	družstva	a	největšího	úspěchu	dosáhli	naši	nejmladší	5–7	let,	kteří	se	umístili	na	prvním	
místě.	Nejlepším	hráčem	byl	vyhlášen	Stanislav	Bařina.	V	kategorii	8–10	let	se	družstvo	České	Vsi	umístilo	na	druhém	místě	
	a	nejlepším	hráčem	byl	vyhlášen	Patrik	Čzedron.	Nejstarší	11–13	let	se	po	vyrovnaných	utkáních	umístili	třetí,	nejlepším	hrá-
čem	byl	Matyáš	Michálek.	Členové	družstev	obdrželi	medaile,	diplomy	a	poháry.	
Po	skončení	turnaje	děti	navštívily	ZOO	v	Opole.	Turnaj	byl	po	všech	stránkách	dobře	připraven,	ke	spokojenosti	všech	

účastníků.	Zvláště	je	třeba	poděkovat	Mgr.	Zbýňovcovi,	který	se	staral	o	dvě	družstva,	a	také	doprovázejícím	rodičům,	zejména	
Ing.	Luďku	Vršanovi,	který	koučoval	družstvo	8–10	let.	Další	florbalový	turnaj	nás	čeká	opět	v	Polsku	v	sobotu	24.	listopadu	
2018	v	Komprachcicích.

Jan Zaoral
koordinátor české strany projektu

Poděkování za podporu oddílu SKI Řetězárna 
Lyžování	v	Jeseníku	má	dlouhou	tradici	a	Česká	Ves	se	na	historii	určitě	podepsala.	Již	v	roce	1971	byl	založen	Lyžařský	oddíl	

TJ	Řetězárna.	O	osm	let	později	byla	v	Ostružné	vybudována	stálá	základna	pro	lyžaře.	V	akci	Z,	jak	bylo	v	té	době	zvykem,	se	
postavil	vlek	na	místním	kopci	zvaném	Ostružník	a	u	vleku	samozřejmě	nemohla	chybět	ani	chata.	Ta	za	dlouhá	léta	postupně	
měnila	podobu	až	do	současné	doby,	kdy	je	plně	vybavena	pro	lyžaře	se	vším	komfortem,	který	je	na	horách	potřeba.	
Za	47	let,	co	oddíl	funguje,	prošlo	přes	středisko	nespočet	lyžařů,	kteří	se	vepsali	do	historie	oddílu.	Jen	díky	nadšeným	

lidem,	kteří	neváhají	obětovat	svůj	volný	čas	a	věnují	se	údržbě	a	úpravě	chaty	a	vleku,	a	trénovaní	dětí,	je	oddíl	stále	aktivní	
a	produktivní.	Bez	finančních	dotací	by	to	také	nešlo	a	touto	cestou	bych	chtěl	za	všechny	současné	aktivní	členy	poděkovat	
obci	Česká	Ves,	která	v	letošním	roce	přispěla	částkou	15.000	Kč	na	zajištění	energií	a	hlavně	posekání	sjezdovky,	která	byla	
značně	zarostlá	borůvčím,	a	tím	docházelo	ke	snížení	kvality	podkladu	na	sjezdovce,	která	je	stále	závislá	na	přírodním	sněhu	
a	rozhoduje	každý	centimetr.	Jsme	rádi,	že	ve	zdejší	obci	nejsou	lidé	lhostejní	ke	stavu	SKI	Řetězárna	a	podporují	výchovu	
mladých	lyžařů,	kteří	reprezentují	kraj,	v	němž	vyrůstají	a	kde	začalo	jejich	první	sklouznutí	na	sněhu.	
Z	našich	nejlepších	se	v	současné	době	prosadili	Jiří	Havlíček,	který	je	v	kategorii	přípravka	Mistrem	republiky	v	travním	

lyžování	a	Petra	Nováková,	která	v	kategorii	žáků	obsadila	šesté	místo	ve	slalomu	na	Mistrovství	Moravy.		
Martin Winkler 

člen SKI Řetězárna
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Pozvánka na
ADVENTNÍ KONCERT
Ve středu 12. prosince 2018

v 17.00 hod.
v Domě s pečovatelskou službou Česká Ves

se	koná	adventní	koncert
v	podání	pěveckého	sboru	z	Adolfovic.

Přijměte	srdečné	pozvání	a	přijďte	se	vánočně	naladit.
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V měsíci září a říjnu
významné jubileum oslavili:  

Božena	Ivanová	

Vlasta	Hrdinová	

Marta	Orlová

Zdeněk	Oškera

SPOLEČENSKÁ
KRONIKA

Úřední hodiny Obecního úřadu v České Vsi

Pondělí 8.00	h	-	12.00	h 13.00	h	-	17.00	h

Úterý ZAVŘENO ZAVŘENO

Středa 8.00	h	-	12.00	h 13.00	h	-	17.00	h

Čtvrtek ZAVŘENO 13.00	h	-	15.30	h

Pátek 8.00	h	-	12.00	h

Zveřejnění významného jubilea a narození dítěte  
v Českoveském zpravodaji

V	současné	době	je	kladen	velký	důraz	na	ochranu	osobních	údajů	a	soukromí	
fyzických	osob.	Není	možné	bez	souhlasu	občana	zveřejnit	údaje	týkající	se	jeho	
osoby	(nařízení	Evropského	parlamentu	a	Rady	(EU)	č.	2016/679).

Pokud	máte	zájem,	aby	bylo	vaše	jméno	v	souvislosti	s	vaším	jubileem	nebo	
narození	vašeho	dítěte	zveřejněno	v	Českoveském	zpravodaji,	oznamte	to	na	Obec-
ním	úřadě	v	České	Vsi.

Toto	lze	provést	písemně	nebo	osobně	na	adrese	Obecní	úřad	Česká	Ves,	Ján-
ského	341,	790	81		Česká	Ves,	paní	Lucie	Malá,	e-mail:	asistentka@cves.cz.

Samozřejmě	pokud	chcete	v	Českoveském	zpravodaji	otisknout	vaše	blahopřání	
vašim	blízkým,	rádi	toto	uveřejníme.

Obecní úřad Česká Ves

•	 Letošní	 poslední	 zasedání	 Zastupitelstva	 obce	 Čes-
ká	 Ves	 se	 koná	 ve	 čtvrtek	 13.12.2018	 v	 17.00	 hod.		
v	hotelu	Zlatý	Chlum.

Páté přes deváté

•	 Opět	 se	 můžeme	 těšit	 na vánoční koncert dne 26. 
prosince 2018 v kostele sv. Josefa v České Vsi.	Od	16	
hodin	 vystoupí	 Chorus	 Kozlovice.	 Bližší	 informace	 najdete		
v	příštím	čísle	Českoveského	zpravodaje.

•	 Slyšeli	 jste	už	někdy	o	ZUMBĚ?	Ano?	A	víte,	že	 ji	 teď	
můžete	 zažít	 i	 na	našem	krytém	bazéně?	Vždy	 ve	čtvrtek 
od 19.00 do 19.30 hod.	jsou	pro	vás	připraveny	lekce	pod	
vedením	lektorky	Anety	Kratochvílové.	Přijďte	zkusit	toto	mo-
derní	cvičení,	a	to	ať	už	jste	zkušení	„zumbaři“	nebo	nováčci.	
Vhodné	pro	všechny	věkové	kategorie.

-red-

•	 Vyzýváme	majitele	 psů,	 aby	 po	 svých	 psích	mazlíčcích	
uklízeli	 jejich	 hromádky!	 Na	 Obecním	 úřadě	 jsou	 zdarma		
k	vyzvednutí	sáčky	na	psí	exkrementy.
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Měsíčník obce Česká Ves - adresa: Jánského 341, 790 81 Česká Ves, IČ: 636037, Tel.: 584 459 090, e-mail: info@cves.cz, http://www.cves.cz
Evidováno pod č. MK ČR E 14473. Připravuje redakční rada ve složení: Kateřina Čermáková, Lucie Malá, 

Mgr. Dagmar Černilová, Martina Hayek, Lenka Závorová, Jaroslava Lapčíková, Alice Žáková.
Příspěvky, připomínky a náměty podávejte na uvedené adrese, nebo osobně na obecním úřadě.

Redakce si vyhrazuje právo v případě potřeby příspěvek zkrátit nebo upravit. Názory v příspěvcích se nemusí shodovat s názory vydavatele.
Plošná inzerce a reklamy podnikatelů: 10 Kč / 1 cm2 bez DPH. Řádková inzerce občanů České Vsi zdarma. Uzávěrka vždy k 18. příslušného měsíce.

Náklad 1000 ks. Zdarma. Grafická úprava, sazba a tisk: Studio-4, s. r. o. Toto číslo vyšlo: 30. listopadu 2018.

Tajenka: Počet aktivních registrovaných čtenářů v obecní 
knihovně je…

Řešení	dnešní	křížovky	doručte	na	obecní	úřad	do	10.12.2018.
Vylosovaný	luštitel	(jméno	v	příštím	čísle)	obdrží	obnos	200,-	Kč	na	Obecním	
úřadě	v	České	Vsi,	v	pokladně.

Tajenka z čísla 10/2018: …Krok za krokem barevným rokem.  
Vylosována byla: Margita Sýkorová, Česká Ves 

Blahopřejeme

Vodorovně:
A.		nasadit	 si	 boty,	 světadíl,	 zámek	 v	 Če-
chách
B.	 vyzvídat	(hovorově),	zničený	les,	solmi-
zační	slabika
C.	 dívčí	jméno,	předložka,	cizí	ženské	jmé-
no,	anglicky	hospoda
D.	 nezajímá,	mimo,	písmeno	R	(hovorově)
E.	 japonská	 řeka,	 vrchol	 nad	 Ramzovou,	
strčit	do	míče	nohou	
F.	 šikula,	povrchní	obdivovatel,	po	dvacáté	
hodině	večer
G.	 moč,	hotel	v	Amsterodamu,	 jméno	Le-
decké	
H.	 chem.	zn.	fosforu,	TAJENKA,	nota
I.	 italsky	 klín,	 hebrejsky	 smlouva,	 jméno	
psa
J.	 islámský	stát,	náboženská	skupina,	druh	
salátu
K.	 stavební	stroj,	výměšek	sliznice,	zkonfis-
kovat
L.	 italský	módní	návrhář,	rakouský	obchod-
ník	(Julius	…A-E),	čistý
M.	český	malíř,	speciální	pedagogové,	pro-
tiklad
N.		pracoval	s	nebozezem,	román	od	A.	S.	
Puškina,	číča
O.		název	 autobazaru,	 vykládací	 karty,	 sa-
mohláska,	počítač

Svisle: 
1.		druh	účesu,	obchodníci,	kolor
2.	 část	vajíčka,	medvěd,	papoušek
3.	 obrat	zobákem,	šifrovací	stroj,	ukazo-
vací	zájmeno	
4.	 loketní	kost,	střešní	krytina,	obchodní	
sleva
5.	 proud,	bývalý	podnik	v	Sobotíně,	znač-
ka	cínu,	dívčí	jméno	
6.	 první	 žena,	 slovensky	 obyvatel	 Irska,	
bikarbonát,	obchodní	značka	v	Paříži
7.	 ranec,	 mírný	 vítr	 (7.	 pád),	 japonský	
oděv
8.	 registrovaná	 tuna,	 nepoužívat	 zuby,	
zanotovat
9.	 primát,	 kód	 letiště	 Indulkana,	 porta,	
německy	koza
10.	víko,	 zn.	 čisticího	 prostředku,	 být	 na	
milostné	schůzce
11.	léčivá	 rostlina,	 americký	 spisovatel		
E.	A….,	ovocný	koláč
12.		část	 nohy,	 zn.	 zubních	 kartáčků,	 vý-
robce	sklolaminátových	dílů	
13.		dovednost,	 jihomoravské	město,	 ná-
rodní	stromy	(pozpátku)
14.		oslovení	chlapce,	pokovování
15.		záškodník,	zábava,	pípat

Pomůcky: AMANA, IDK, OKURA, ELI-
TOR, ISIL, OMB, CUNEO, AKA, 

KŘÍŽOVKA PRO CHVÍLE POHODY


